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Aanwezig

Check in : overwegend goed

Belangrijk om te delen:

Is op zoek naar definitieve aantallen Moderna die beschikbaar zijn voor de HA, zodat hij dit vanavond met LHV kan kortsluiterfEXIE) Zal even vragen aang caat uit van laatst bij hem

bekende cijfers: 6.000 deze week, 9.000 volgende week.

Resultaten deze week:

Eerste cijfers staan op rivm.nl. RTL4 refereert al aan die pagina. ledere dinsdag laatste stand van zaken communiceren met dank aan epi EEE stuurt link van website rond.

Samen moRERE egenomen, aan Webinar met GVN, heel leuk en nuttig. Goed overleg gehad met LCC dat gaat helpen in een goede samenerking voor de toekomst.

Doelen vandaag/morgen:

Donderdag verschijnt nieuwe versie richtlijnen met daarin opgenomen de goedgekeurde verlenging van interval voor Pfizer vaccine.

Overleg gehad met IGJ, CBG en NVZA over 7 doses uit 1 flacon Pfizer. Dit wordt niet in richtlijnen van het RIVM opgenomen. NVZA gaat in overleg met Pfizer of zij in hun eigen draaiboek kunnen

opnemen dat onder bepaalde omstandigheden dit wel mag plaatsvinden.
“REY Vandaag gaat opdracht naar drukker om miljoen uitnodigingspakketten te drukken voor HA voor doelgroep 60-70 jarige met AstraZeneca. Als scenario wijzigt dan ligt het in elk geval klaar.

Nu vinden gesprekken plaats over vaccineren van 90+, uitgenodigd door huisarts, gevaccineerd door GGD. Daar ligt vandaag ook brief voor klaar.

: Gister is alle informatie samengevoegd van CBG en EMA omtrent aanpassen richtlijnen van vervoer Moderna. Er is veel meer mogelijk met het vaccine. DVP is bezig om dit te communiceren

naar externe partijen en dit zal ook in de richtlijnen worden opgenomen. ActieEEE check dat de nieuwe richtlijnen die donderdag verschijnt, de juiste informatie bevat.

Knelpunten:

Overleg vanavond met bestuurders van GGD GHOR over aanleveren gegevens aan RIVM. ERIE stuur graag agendpunt aan hem op.

ystemen voor het aanleveren van cijfers aantal gevaccineerden zijn nog niet operationeel. Via belronde langs 12 instellingen worden nu gegevens opgehaald. Dit is niet haalbaar als er op grote

schaal gevaccineerd gaat worden. ActidEEEENschakelen me IEEE Acti EEE overleg in Programmabureau hoe de belrondes ondersteund kunnen worden totdat systemen werken.

[EEE Afstemming van Q&A's omtrent uitvoerings gerelateerde vragen en kamerbrieven. Deze moeten eerst intern worden afgestemd met woordvoering of programmamanagers SEEPS Q&A's

voor website is er een lijn voor afstemming met communicatie en LCI.

| Check out: overwegend positief
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